
    
  
Sällskapets ordförande Peter Fasth hälsade mötesdeltagarna välkomna.  
 
§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 Peter Fasth valdes till ordförande och Christoffer Baaz till sekreterare.     
 
§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet. 
 Till röstlängd fastställdes närvarolistan som bifogas. 
 
§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande. 
 Mötet förklarades behörigt utlyst. 
 
§ 4 Fastställande av föredragningslista. 

Den i förväg publicerade dagordningen justerades genom att § 7 b) flyttades till § 6 c). Den 
dagordningen fastställdes.   

 
§ 5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 
 Uno Damberg och Jan Strand valdes. 
 
§ 6 Allmän information från styrelsen och kansliet. 
    

a) Presentation från sektionsledare/styrelse om aktuellt läge inom JSS 
a. Presentation och arbetssätt, Styrelsen 

Peter Fasth berättade om styrelsens arbete och pågående projekt samt hur styrelsen är 
organiserad med olika ansvarsområden för respektive styrelsemedlem.  
 

b. Jönköpings kommun 
Sven-Erik Steinbach redogjorde för Jönköpings kommuns arbete med båtplatser i södra 
Vättern. Kommunen har gjort stora investeringar i Gränna hamn och på Visingsö i 
samband med ombyggnaden av färjelägena. Gästplatser i Gränna kommer ligga vid det 
gamla färjeläget och på Visingsö har det muddrats vid gästplatserna vid den södra piren.  
Det finns inte några pengar äskade för omstrukturering eller utbyggnad av platser i 
Jönköpings hamn inför 2014. I år finns 5 tomma båtplatser i Jönköping samt 30 personer 
i kö till en plats. Inga förändringar kommer ske med gästplatserna i hamnen.  
Sven-Erik berättade även om Svenska Båtunionen, SBU och att det inte kommer bli 
någon sammanslagning med Svenska Seglarförbundet, SSF. En grupp, bestående av 
olika regionsförbund, har satts samman för att utreda vilken inriktning och verksamhet 
SBU ska ha i framtiden.  

 
c. Sektionerna presenterar 

i. Sjöbo. Mikael Reichel berättade om Valborgsmässofirandet där det nya 
servicehuset ska invigas samt att det finns renoveringsbehov av stugan och 
bryggan. 
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ii. Jönköpings hamn. Mikael talade om att det är städdag i hamnen den 14 maj. 
Bojarna ska ses över och i samband med det ska det undersökas om bojarna kan 
flyttas närmare bryggan. Frågan om galler bakom klubbstugan har tagits upp 
med Jönköpings kommun och de har svarat att de kommer inte att bekosta det.  

iii. Redaktionen. Jan Eliasson informerade om att matrikeln kommer skickas ut 
snart. Klubbnytt var klart för distribution men behövde ändras och kommer 
därför senare än normalt i år.  

iv. Ungdomssektionen. Christoffer Baaz redogjorde för ungdomssektionens arbete 
med vårrustning av klubbens jollar och seglarskolorna. Det finns fortfarande inte 
någon sektionsledare.  

v. Festsektionen. Peter Fasth berättade att festsektionen jobbar på och att de är 
önskvärt med en förbättrad sammanhållningen mellan segel- och 
motorbåtsägarna.  

vi. Segelsektionen. Peter Fasth och Mikeal Ceder berättade om sektionens planer på 
att öka samarbetet med övriga båtklubbar i södra Vättern för att få i gång 
gemensamma aktiviteter.  

vii. Kassör. Joacim Bertels informerade om att kassörsarbetet löper på.  
viii. Huskvarna hamn. Lars Tegvall berättade att hamnens verksamhet drar igång 

lördagen den 20 april i samband med första sjösättningen. Detta trots att en 
medlem hade gått på isen i hamnen i tisdagen den 16 april. Vaktpass och 
hamnplatser är fördelade och det finns för närvarande 26 tomma platser i 
hamnen. Det ska annonseras på vår hemsida och i Jönköpingsposten.  
I kö till hamnplats finns 119 personer, inkluderat de som fått andrahandsplats 
och som avstått plats i år. Till Rosendala uppställningsplats står 31 personer, till 
trailerplatserna 7 personer och till plåtskjulet står 21 personer i kö.  
Sektionens medlemsarbeten kommer att läggas upp på hemsidan.  

ix. Rosendala. Föreningens traktor har renoverats av eleverna på 
Fordonsprogrammet på Bäckadalsgymnasiet. Sektionen är redo för första 
sjösättningen kommande lördag och kranförarpassen är fördelade. Inköp av 
reservdel till bockkranen diskuterades även.  
 

d. Kansli, LT 
Det är full fart på kansliet. Många medlemmar som kommer med frågor på tisdagar när 
kansliet är öppet.  

 
b) Presentation om JSS vision och övergripande handlingsplan för tiden 2013-2015 

a. Ledord vision 
Peter Fasth pratade om att den föregående visionen uppnåddes i stora delar. Därefter 
presenterades den nya visionen och dess ledord, Öppet ledarskap, glädje och tillväxt. 
Det diskuterades även hur visionens innebär ska kunna nå ut till medlemmarna.  
 

b. Marina Rosendala 
Hans Mörk presenterade arbetet med Rosendala Marina. En informell undersökning har 
genomförts genom att fråga ett antal medlemmar om utformningen av klubbstugan det 
omkringliggande området. Några synpunkter som kommit fram är att motorbåtsägare 
inte använder Sjöbo i någon större utsträckning utan istället skulle vilja se en 
samlingsplats runt klubbstugan med fler tilläggsplatser. Utbyggnad av bryggor, plank, 
glasveranda, separata omklädningsrum och grillplats är några av utgångspunkterna för 
det fortsatta planeringsarbetet. Under vår och sommar ska bilder över planerna tas fram.   

 
c. Valberedningen förslag till successionsordning 

Claes Junefält redogjorde för bakgrunden till förslaget om ändrad successionsordning. 
Förslaget ska tillsammans med en policy om succession från vice ordförande, till 
ordförande, till valberedning underlätta rekrytering, främst av sällskapets ordförande.  
Mötet var positivt inställt till förslaget. De synpunkter som lyftes var att försöka få ut en 



avsiktsförklaring i Klubbnytt, att policyn ska vara en ambition som klubben inte ska 
vara bunden av samt att arbetssättet bör underlätta valberedningens arbete.  

 
c) Införande av avgift för pappersfaktura 20:- 

Idag skickas cirka en tredjedel av föreningens fakturor via e-post och den andelen bör kunna 
ökas. Den faktiska kostnaden för varje utskicka överstiger 10 kronor inräknat material och 
arbetstid. Därför kommer styrelsen föreslå införandet av en fakturaavgift på årsmötet.  
Mötet diskuterade förslaget och några synpunkter lyftes upp. Det är stor pappersåtgång vilket 
inte är miljövänligt. Kan vi samla ihop fakturor under året för att minska antalet? Föreningen 
behöver ha in avgifter löpande under året för att täcka de kostnader som uppkommer då de är 
utspridda över året. Det är heller inte i klubbens intresse att ha stora fordringar på 
medlemmarna.   

 
§ 7 Styrelsens förslag till stadgeändring 
  

a) Stadgeändring gällande val av sällskapets ordförande och vice ordförande. 
Stadgeändring innebär att sällskapets ordförande väljs på ett år, tidigare två, och att årsmötet 
även väljer vice ordförande på ett år. Denna fråga beslutades på årsmötet i februari 2013 och 
ska stadgeenligt beslutas på ytterligare föreningsmöte för att träda ikraft.  
Mötet beslutade att godkänna förslaget.  

   
§ 8 Övriga frågor. 
 

a) Det finns mycket arbetskraft i föreningen och ett system för att informera om olika 
medlemsarbeten bör ses över för att utnyttja arbetskraften.  

b) Ska vara protokoll vara offentliga och ligga på hemsidan utan att kräva inloggning? Tidigare 
behövdes inloggning och medlemmar upplevde det svårt att komma åt dokument på hemsidan. I 
den nya versionen ska det inte krävas inloggning för att komma åt uppgifter men ett Facebook-
konto behövs för att kunna kommentera. Mötet diskuterade frågan och var överens om att 
protokoll, men inte bilagor, ska ligga på hemsidan.  

 


